



Celebrating 40 years
Célébrons 40 ans



Voice your Choice

If you are aware of an outstanding scientist or engineer who should be considered for induction to the *Canadian Science and Engineering Hall of Fame*, the selection committee wants to know.

Every spring, new members are added to the permanent gallery at the Canada Science and Technology Museum, showcasing outstanding people who have made a significant contribution to Canadian society, changing our world for the better. The next induction ceremony is scheduled for April 2008.

The enclosed brochure contains more information on the Hall of Fame and on selection criteria. We encourage you to take a look and to share this information with others.

Deadline for receipt of 2009 nominees is April 30, 2008.

Donnez voix à votre choix

Le Comité de sélection du Panthéon canadien des sciences et du génie serait heureux de recevoir la candidature d'un scientifique ou d'un ingénieur remarquable qui mérite, selon vous, d'être intronisé au Panthéon.

Chaque printemps, de nouveaux membres sont ajoutés à la galerie permanente au Musée des sciences et de la technologie du Canada, illustrant des gens exceptionnels qui ont marqué la société canadienne et qui ont amélioré notre monde. La prochaine cérémonie d'intronisation est prévue pour avril 2008.

Pour de plus amples renseignements sur le Panthéon et sur les critères de sélection, veuillez consulter la brochure ci-jointe et en informer votre entourage.

La date limite pour recevoir les noms des candidats de 2009 est le 30 avril 2008.